
PREVZEMI - V Pivovarni Laško se še niso odločili glede prodaje

LAŠKO - Nadzorni svet Pivovarne Laško se še vedno ni
odločil glede prodaje 23,34-odstotnega deleža v Mercatorju hrva-
škemu Agrokorju, ki naj bi svojo ponudbo podaljšal do sredi-
ne prihodnjega tedna. Kot je pojasnil prvi mož Laškega Dušan
Zorko, Pivovarna Laško čaka, da sporazum o prodaji Merca-
torja podpiše več kot polovica njegovih lastnikov.

Nadzorni svet Pivovarne Laško je včeraj nadaljeval se-
jo, ki jo je v torek prekinil tik pred glasovanjem o morebi-
tni prodaji lastniškega deleža v Mercatorju hrvaškemu ži-
vilsko-trgovskemu velikanu. Razlog za to je bila odločba Ura-
da RS za varstvo konkurence, da Laščanom in nekaterim ban-
kam omeji razpolaganje z delnicami trgovca, zoper katero
so v Laškem v četrtek že vložili tožbo na vrhovnem sodiš-
ču. Hkrati s tožbo so družbe skupine Pivovarna Laško vlo-
žile tudi predlog za izdajo začasne odredbe za odložitev iz-
vršitve izpodbijane odločbe varuha konkurence.

Agrokor, ki je edini ponudnik za delež Pivovarne La-
ško v Mercatorju, za te delnice ponuja po 221 evrov. Hrva-
ški živilsko- trgovski velikan je včeraj ponudbo podaljšal, po
neuradnih informacijah do srede.

Banke pa so pripravile sporazum o skupini prodaji večin-
skega deleža Mercatorja. Osnutek sporazuma, ki ga je pridobila
STA, med drugim predvideva, da bi lastnice 50,9 odstotka Mer-
catorja (Pivovarna Union, NLB, Pivovarna Laško, družba GB, Ro-
dič M&B trgovina, Abanka Vipa, Radenska, Banka Koper, Hypo
Alpe Adria banka, NPD 1, Banka Celje in NFD Holding) delnice
Mercatorja v roku enega leta prodale najboljšemu ponudniku.

Predsednik uprave Pivovarne Laško Dušan Zorko je
za STA dejal, da sporazuma o skupni prodaji niso podpi-

sali, ker ga je trenutno podpisala manj kot polovica lastni-
kov Mercatorja. Sporazuma niso podpisale niti vse banke,
je dejal in napovedal, da se bodo o podpisu odločali, če bo-
do to storili ostali partnerji.

Društvo Mali delničarji je Pivovarno Laško pozvalo, naj
z bankami nemudoma podpiše sporazum o skupni prodaji
50 odstotkov plus ene delnice Mercatorja in omogoči na-
daljevanje finančne sanacije pivovarne.

Tudi predsednici upravnega odbora SKB banke in ko-
ordinatorki prodaje večinskega deleža v Mercatorju Cvetki
Selšek se zdi pridružitev Pivovarne Laško k sporazumu naj-
boljša rešitev, saj bi s tem omogočili oblikovanje paketa del-
nic, ki bo večji kot 50 odstotkov.

Kot je dodala, interes za Mercator obstaja. Je precej več-
ji kot pred dvema letoma, ko so se za delež v Mercatorju za-
nimali le nekateri investicijski skladi. Podrobnosti, za katere
družbe gre, ni želela razkriti, je pa dejala, da gre za družbe,
ki delujejo v regiji, pa tudi družbe, ki v njej še niso navzoče.

Po besedah ministra za kmetijstvo, gozdarstvo in pre-
hrano Dejana Zidana je veriga Mercator zelo pomembna za
slovensko proizvodnjo hrane. Agrokor se mu zdi neprime-
ren snubec za Mercator, z vidika slovenske proizvodnje hra-
ne bi bil to sovražni prevzem, je prepričan.

Kapitalska družba (Kad) je zahtevala sklic skupščine Pi-
vovarne Laško, na katerem bi odločali o dopolnitvi statuta
družbe s pooblastilom upravi za dokapitalizacijo v višini do
50 odstotkov oz. največ 18,25 milijona evrov v obdobju pe-
tih let. Nadzorniki so se s predlogom Kada seznanili, skup-
ščina delničarjev pa bo predvidoma junija. (STA)
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